
Rijswijk, 16 december 2019

Schriftelijke vragen (art. 44) aan het College van B en W

Betreft: collectieve zorgverzekering 2020 voor minima

Op 22 november kwam in het nieuws dat vele mensen met een minimuminkomen in 2020 
meer moeten betalen voor hun zorgverzekering. Het probleem ligt bij de gemeentepolis. 
Voor alle verzekerden wordt de collectiviteitskorting door nieuwe landelijke regels 
verlaagd. In meerdere gemeenten wordt de korting zelfs geheel geschrapt.

Daarnaast snijden meerdere gemeenten ook in de financiële bijdrage die de lage inkomens 
voor hun zorgkosten krijgen.

De verschillen tussen gemeenten wat betreft de financiële tegemoetkoming voor minima 
blijken enorm te zijn.

De PvdA-fractie wil graag weten welke regeling in tegemoetkoming in zorgkosten voor 
minima in Rijswijk voor het komende jaar is getroffen.

We hebben kunnen lezen dat de gemeente eind november een spreekuur heeft ingesteld 
voor alle verzekerden met een collectieve zorgverzekering via de gemeente om vragen te 
stellen aan Menzis en Zorg en Zekerheid.

De PvdA-fractie heeft naar aanleiding van het bovenstaande de volgende vragen:

1. Met welk percentage hebben de verzekeraars, die de gemeentepolis voor minima in 
Rijswijk verzorgen, de collectiviteit verlaagd cq. geheel geschrapt?



2. Welke aanvullende tegemoetkoming biedt de gemeente de minima in 2020? In 
hoeverre wijkt de nieuwe regeling af van de huidige regeling (2019)? Is sprake van 
een verlaging van de gemeentelijke bijdrage voor zorgkosten van minima? Met 
andere woorden: wat was het gereserveerd gemeentelijk budget in 2019  en wat is 
het budget voor 2020?

3. Er zijn in 2018 al schriftelijke vragen gesteld over een zorgaanbod met meer flexibele 
pakketten. In de huidige regeling was dit nauwelijks mogelijk. Is hier inmiddels voor 
2020 wel ruimte voor gemaakt? Graag een toelichting op het antwoord.

4. De PvdA hoort van diverse kanten dat inwoners met een laag inkomen in Rijswijk in 
het algemeen gesproken meer premie gaan betalen en minder kosten krijgen 
vergoed? Is dit een juiste conclusie? Graag een toelichting op uw antwoord.

5. Is er in 2020 sprake van een verhoogd risico dat minima in Rijswijk door meer 
zorgkosten de zorg gaan mijden? Graag een toelichting op het antwoord.

Namens de PvdA-fractie:

Wil van Nunen, raadslid

     


